
Koliko bo Ižancev?
Koliko prebivalstva bo živelo na področju Igav

začetku drugega tisočletja je odvisno od tega ka-
tero inačico razvoja bomo v Ljubljani izbrali. V
slučaju inačic koncentracije in dekoncentracije bo
imel Ig okoli 5000 prebivalcev, torej ne bo bistve-
nega povečanja. V primeru inačice spalnih naselij
prav tako, v primeru inačic jug ali inačice usmer-
janja pa pol več: 7500. To naj bi bila nekje tudi
gornja moja števila prebivalcov v tej coni.

Desetletje kasneje, leta 2010, pa bo v vsakem
primeru na Igu že več kot 5000 prebivalcev. V
slučaju inačice sever jih ne bo kaj dosti več, v
primeru inačice jug bi jih bilo 7500 in v primeru
inačice koncentracije bi v prvem desetletju nove-
ga tisočletja število prebivalstva bistveno poskoči-
lo: na 7880. V primeru inačice jug pa bi preraslo
hitro, vendar bi se leta 2000 ustavilo in temeljilo
le še na naravnem prirastku.

V slučaju sedanjega trenda Vazvoja bi Ig z
naravnim prirastkom in minimalnim doseljeva-
njern obdržal svoje mesto glede deleža prebivalva
v Ijubljanski regiji. Če pa bo uresničena inačica
poseljevanja, da bo na Igu skoraj 8000 ljudi,
potem pa se bo delež Iga povečal za četrtino in bi
znašal potem v ljubljanski regiji skoraj odstotek
vsega prebivalstva.

Nova delovna mesta
Sedaj je na Igu 1095 delovnih mest. Koliko jih

bo v prihodnje pa je odvisno od izbora razvoja,

torej ali bo na Igu rasla obrt in mala industrija in s
kakšnirn tempom. V primeru inačice jug bo leta
2010 na Igu 1323 zaposlenih, v primeru koncen-
tracije 1234 in v primeru spalnih naselij bi število
delovnih mest celo upadlo na 1071. V vsakem
primeru, ne glede na inačico razvoja, pa bo delež
delovnih mest na Igu v primerjavi z današnjim
deležem v Ijubljanski regiji upadel. To bo posledi-
ca hitrejšega razvoja drugih predelov, pa čeprav
se bo tudi na Igu povečovalo število delovnih
mest, vendar no tako naglo.

Na Igu imajo sedaj tričetrt delovnih mest v
bazični dejavnosti in to razmerje naj bi tudi osta-
lo, saj bi bilo po inačici dekoncentracije leta 2010
na Igu v teh dejavnostih 912 zaposlenih, po dru-
gih inačicah pa nekaj manj. Število delovnih mest
v servisnih dejavnostih občinskega značaja bo v
vsakem primeru manjše kot je danes, bo pa precej
večje število delovnih mest v servisnih dejavno-
stih lokalnega pomena. S sedanjih 75 takšnih
delovnih mest naj bi to število naraslo na 267 , v
najboljšem primeru in v drugih primerih na nekaj
manj. Delež Iga se bo pri teh dejavnostih v vsa-
kem primeru povečal v primerjavi s Sedanjim
deležem v Ijubljanski regiji.

Ig ima v vsakem primeru zaradi bližine barja
trenutno še omejene možnosti za razvoj tako kot
kmetijsko področje, kot tudi stanovanjsko po-
dročje, vendar z napredkom znanosti in tehnolo-
gije pa velike.
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